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Preguem que ens disculpin les molèsties que els puguem ocasionar.
Per a qualsevol aclariment poden trucar al 902 509 600

BREDA
Dia: 11 d’abril de 2010
Horari: de 8:00 a 9:00 h i de 12:00 a 13:00 h (Ref. 2768089) 
Carrers afectats: (AFORES, AMADEU VIVES, ARBÚCIES, BAT-
LLÒRIA, CAL BATLLE, CATALUNYA, CÒDOLS, DE L’ESGLÉ-
SIA, D’EN TRUNES, DOLORS CALLOL, FRANCESC MACIÀ, 
GASERANS, GIRONA, JAUME COLL I CASTANYER, JOAN 
MARAGALL, NOU, PARATGE CAL BATLLE, PATI DE L’ABA-
DIA, PAU CASALS, POMPEU FABRA) 

Dia: 11 d’abril de 2010
Horari: de 8:00 a 13:00 h (Ref. 2768089) 
Carrers afectats: (AFORES, ARBÚCIES, CAL BATLLE, CAMP 
DE FUTBOL, CATALUNYA, DOLORS CALLOL, FRANCESC 
MACIÀ, INDEPENDÈNCIA, JOAN MARAGALL, PARATGE 
CAL BATLLE, SANT FRANCESC, SANT SEBASTIÀ) 

SANT FELIU DE BUIXALLEU
Dia: 11 d’abril de 2010
Horari: de 8:00 a 13:00 h (Ref. 2768089) 
Carrers afectats: (AFORES, VEÏNAT GASERANS (DISSEMINAT))

Comunica als seus clients i al públic en general de les poblacions a 
sota indicades que, amb la finalitat de seguir invertint i millorant la 
qualitat del servei elèctric, caldrà interrompre el subministrament 
d’energia, al lloc, el dia i les hores que a continuació es detallen:
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● Imma Fuyà, nascuda a
Llagostera i presidenta du-
rant quatre anys de la Fe-
deració d’Associacions de
Mares i Pares d’Alumnes
(Fapac) a les comarques
de Girona, ha estat nome-
nada presidenta de la Fa-
pac a Catalunya. Fuyà as-
sumeix la responsabilitat
d’una entitat que té actual-
ment 1.950 associacions
federades, que representen
el 81% de les que hi ha als
centres d’educació infan-
til, primària i secundària
del conjunt del territori.

–Com enfocarà el nou
càrrec?

–«Amb una junta molt
potent i amb molta il·lusió.
Volem traslladar el model
d’acció territorial que te-
nim a les comarques gironi-
nes al conjunt de Catalunya
i donar serveis més perso-
nalitzats a les AMPA.»

–Quines seran les
prioritats?

–«Potenciar els serveis i
fer arribar la informació de
manera ràpida a tothom.
També volem estendre el
projecte de dinamitzadors
d’AMPA, que són els que
treballen les associacions
en xarxa, i volem impulsar
projectes comuns.»

–Com valora l’actual
situació de canvis en el
sistema educatiu?

–«Amb molta expectati-
va. La Fapac vol participar
en els decrets que es pre-
paren.»

–Què en pensa, del
nou calendari escolar?

–«Estem d’acord a es-
ponjar el període de va-
cances, sempre que no si-
guem les famílies les que
hàgim de gestionar la set-
mana de vacances, sinó
que aquesta sigui resolta
amb ofertes per atendre els
nens, per a les famílies que
ho necessiten.»

–Comportarà més
problemes per a l’orga-
nització familiar?

–«Crec que seran els
mateixos que ara en èpo-
ques similars de vacances
escolars.»

–Què n’opina, del nou
decret de direcció de
centres que es vol impul-
sar?

–«Cal analitzar-lo amb
detall. A la Fapac hem fet
una distribució de tasques
i d’aquesta manera po-

drem fer una anàlisi i una
valoració acurada dels di-
ferents temes.»

–La introducció dels
ordinadors als centres
escolars funciona?

–«Hi ha llocs que sí i al-
tres que no. Estem d’acord
que cal obrir-se a les noves
tecnologies, però sense
deixar de banda el bolí-
graf, i amb eines adequa-
des per tirar endavant el
projecte.»

Places als centres
–La Fapac ha presen-

tat un recurs al procés
de preinscripció. Què es
demana?

–«És el tercer any que es
presenta. Es demana una
garantia de distribució
d’alumnes.»

–La millora dels me-
canismes d’admissió
d’alumnes és un dels te-
mes prioritaris que in-
clou l’agenda de treball
de la nova junta. Com
es poden millorar
aquests mecanismes?

–«Fent una reserva ade-
quada de places i un repar-
timent equilibrat d’alum-
nes. L’administració no ha
de crear escoles gueto.»

–Com s’han d’enfocar
les solucions pel que fa
al tema de la segregació
escolar?

–«Hem elaborat un ma-
nifest en aquest sentit i vo-
lem que s’hi impliquin al-
tres agents de la societat
catalana.»

–S’han fet diverses
vagues en dos anys.

Com ho veu?
–«Crec que hi ha altres

maneres per donar a conèi-
xer les posicions contrà-
ries. Sindicats i adminis-
tració han de dialogar i
aprendre a parlar el mateix
llenguatge.»

–Reclamen que les
AMPA deixin de ser ges-
tors i passin a ser actors
de ple de la comunitat
educativa.

–«Pensem que no hem
de solucionar problemes
que pertoquen a altres. Ara
hem de gestionar moltes
coses i no tenim temps
d’implicar-nos més en els
processos educatius, fer
propostes i participar en
les normatives per poder
contribuir al màxim en
l’educació dels fills.»

La presidenta de la Fapac manté que les associacions de pares i mares haurien de poder fer
menys de gestors del dia a dia per poder participar més en les normatives i en l’educació

«El nou calendari ha d’incloure una
oferta d’atenció alternativa als nens»

Imma Fuyà. NOVA PRESIDENTA DE LA FAPAC A CATALUNYA

MÒNICA CABRUJA / Girona

La nova presidenta de la Fapac a Catalunya, Imma Fuyà. / MANEL LLADÓ
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